
Usnesení R/1234/23 Číslo materiálu : 6/2 
Komise: Školská                                                                RM  15. 11. 2023 
Datum :   30. 10. 2023 – 17:00 hod.  
Přítomni: 
 
 
 
 
Neomluveni: 
Omluveni: 
 
Gestoři komise 
Hosté:               

Dana Vepřková, Jiří Nedvěd, Jana Červená, Radek Pařez, Klára Čejková, Nina 
Bilincová, Jana Nedvědová, Petr Lošek, Petr Spálený, Pavlína Hladíková, Jana 
Bolková, Pavla Berková, Soňa Zuchová, Andrea Melechová Ruthová, Kamila 
Drtilová 
L. Krulišová – administrátorka komise 
 
Karel Polívka, Jana Nedvědová  
 
Mgr. Lukáš Seifert – starosta, Ing. Josef Treml - radní 
 

Příští jednání: 27. 11. 2023  v 17.00 hodin Rytířský sál Vlašského dvora 
 

1. Úvodní slovo předsedkyně komise paní Vepřkové  
 

Přivítání členů školské komise v prostorách MŠ Pohádka Kutná Hora a předání slova 
paní ředitelce mateřské školy. 
 

2. MŠ Pohádka Kutná Hora- paní ředitelka Zdeňka Slavíčková provedla členy komise 
prostorami školky a následně je seznámila s plánovanými programy a činnostmi, 
které na školce probíhají a jsou především zaměřeny na lidové zvyky a tradice. 
Vyzdvihla výbornou spolupráci s rodiči při přípravách aktivit, a to v podobě návrhů 
a nápadů. V letošním roce například školka uspořádala poslední den měsíce října 
„Slavnost světýlek“.  
MŠ spolupracuje s klinickou logopedkou, přičemž jedna z učitelek MŠ provádí sama 
depistáže, doporučuje rodičům spolupráci s konkrétním logopedem a následně od 
rodičů přijímá výstupy z logopedických setkání. Paní ředitelka tímto vyzdvihla 
aktivity paní učitelky, neboť z MŠ odchází děti do ZŠ prakticky bez vad řeči, což 
potvrdila i zástupkyně řed. ZŠ Kremnická paní Nedvědová. 
Dále se paní učitelky MŠ o prázdninách účastní kurzů, které škola hradí ze Šablon 
a následně své poznatky a výstupy sdělují svým kolegům. V rámci prevence zdraví 
školka s dětmi navštěvuje solnou jeskyni, saunu, spolupracují s místním Sokolem. 
Nově začal na MŠ pracovat pěvecký sbor „Skřivánek“. V rámci projektu Zažít město 
jinak MŠ přibližuje dětem hravou formou i výuku vážné hudby, která byla členům 
komise názorně předvedena. V příštím roce MŠ Pohádka slaví výročí svého vzniku 
a v této souvislosti paní ředitelka požádala pana starostu o možnost podání žádosti 
na projekt „Revitalizace hřiště“, neboť herní prvky na zahradě MŠ, které slouží i 
veřejnosti jsou značně opotřebené. Pan starosta v této souvislosti odpověděl, že 
tuto problematiku bude vhodné řešit až po návrhu rozpočtu, o kterém bude jednat 
ZM 12. 12. 2023.  

3. Paní Vepřková seznámila členy komise s programem jednání: 
1.  Žádost ZŠ Kruh 
2.  ŠJ Kutná Hora – přijmout stanovisko v souvislosti s opakujícími se stížnostmi 

 na fungování jídelny 
3. Strategie školství 
4. Různé 
 
ad 1) Dne 22. 10. 2023 byla Radě města Kutná Hora doručena žádost paní PhDr. 
Miroslavy Říhové o poskytnutí vyjádření ke vzniku soukromé Základní školy Kruh, 
s.r.o. na území města Kutné Hory.  Tato žádost byla následně předána školské 
komisi k jejímu vyjádření. Součástí žádosti je i stručný popis záměru vzniku 
Základní školy Kruh, s.r.o., který je současně s žádostí přílohou tohoto zápisu.  
Diskuse: paní  Vepřková – podílela se na vzniku soukromé ZŠ Hůrka, nyní vidí, že 
škola nemá pro město žádný přínos. Město disponuje 4 základními školami, které 
zajišťují dětem každodenní kvalitní výuku, která vede i k větší úspěšnosti přijetí na 



SŠ. U většiny žáků ZŠ Hůrka probíhá domácí vzdělávání a zároveň většina dětí žije 
mimo Kutnou Horu.   
paní Bolková – navrhuje možnost vést s paní ředitelkou nově vznikající ZŠ Kruh 
diskusi. 
Poté následovalo hlasování, při kterém všichni zúčastnění hlasovali proti předložené 
žádosti, tudíž jednoznačně vyjádřili nesouhlas s otevřením další soukromé ZŠ 
v Kutné Hoře. 
ad 2) Stížnosti na Školní jídelny Kutná Hora. Z důvodu stále se hromadících 
stížností na kvalitu jídel ve školních jídelnách v Kutné Hoře a na základě stížnosti, 
kterou podali zaměstnanci ZŠ Jana Palacha, svolala současná paní ředitelka ŠJ 
Štěpánka Šťastná schůzku se zaměstnanci školy a ŠJ Jana Palacha. Této schůzky 
se paní ředitelka školy z důvodu pracovní cesty nezúčastnila. Paní Šťastná si na 
schůzce, které se účastnila i výživová poradkyně, promluvila se zaměstnanci školy 
a slíbila řešení situace. Zástupkyně ředitelky ZŠ Jana Palacha paní Nina Bilincová 
potvrdila, že došlo k výraznému zlepšení, proto byla překvapena z dalšího  
anonymu. 
paní Červená – stížnosti byly i na ZŠ TGM K. Hora, avšak po schůzce paní Šťastné 
se zaměstnanci došlo též ke zlepšení. 
paní Nedvědová – změnou nové vedoucí ŠJ Žižkov došlo k výraznému zlepšení, 
stávající stav velmi chválí. 
pan starosta – zdůraznil, že viditelná změna k lepšímu nastala podstatně dříve, než 
bylo původně plánováno, a to do 09/2024. Nutné je však pořízení nového vybavení. 
paní Vepřková – navrhuje účastnit se jednání ZM a vystoupit s materiálem týkajícím 
se problematiky ŠJ, zároveň předložit i zprávu z auditu pana Lelka. S tímto návrhem 
souhlasili všichni členové komise. Dále se plánuje obnovení aktivity stravovací 
komise, která bude postupně navštěvovat jednotlivé školní jídelny, v plánu je i 
předložení dotazníku spokojenosti. 
pan starosta – doplnil, že stávající paní ředitelka ŠJ je do funkce jmenovaná bez 
konkurzu, a to na dobu určitou, celý postup je v souladu s platnou legislativou. 
ad 3) Strategie školství – termín vypracování nové strategie školství je stanoven 
do konce letošního roku. 
ad 4) Na závěr vystoupila paní Červená, která členy komise seznámila s úspěchem 
žáků, kteří se pod jejím vedením účastnili projektu „Masaryčka letí do vesmíru“. 
Tento projekt byl prezentován na konferenci Věda na jevišti, kde se umístil mezi 7 
nejlepšími projekty v republice. Na základě tohoto úspěchu by měl být projekt 
prezentován v srpnu 2024 na mezinárodní konferenci ve Finsku. 
Pozvání na účast ve Finsku obdržela pouze paní učitelka Červená, která by však 
velmi ráda vycestovala i s třemi prezentujícími žáky, bez kterých, jak říká, by nebylo 
takového úspěchu dosaženo, neboť se jednalo především o týmovou práci. Účast 
těchto žáků by byla pro ně velkou odměnou a další motivací. Z důvodu dalších 
povinností paní učitelky Červené na mezinárodní konferenci je nutný i další 
pedagogický doprovod. Finanční podporu přislíbila Eduzměna, případně SRPDŠ. Paní 
Červené bylo též doporučeno oslovit případně velvyslanectví ve Finsku, ale 
především podat žádost na projekt v rámci Výzvy k předkládání projektů 
v dotačním programu VELKÉ PROJEKTY VZDĚLÁVÁNÍ A VOLNÝ ČAS PRO ROK 2024, 
kterou Město Kutná Hora každoročně vyhlašuje. 

 
 

Příští setkání členů komise proběhne v Rytířském sále Vlašského dvora dne 
27.11.2023 od 17.00 hodin.  
 
 

 
Zapsala: L. Krulišová 
Zápis ověřil: D. Vepřková 


